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JEGYZŐKÖNYV 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

rendes, nyilvános üléséről 

 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 

   Bicske, Hősök tere 4.  

 

Az ülés időpontja:  2024. február 15. (csütörtök) 09:30 óra 

 

Az ülésen megjelent önkormányzati képviselők:  

 

Bálint Istvánné polgármester 

Balázs Péter képviselő 

Bárányos József képviselő 

Börcs Antal képviselő 

Csonka István képviselő 

Csörgöl Ákos alpolgármester 

Dr. Lovasné Báder Katalin képviselő 

Molnár Dániel képviselő 

Németh Tibor képviselő 

Sulyokné Guba Judit képviselő 

 

 

Az ülésről hiányzó önkormányzati képviselők: 

 

Dr. Bourgla Ossamah képviselő        Távol (igazoltan) 

Horváth János Koppány képviselő        Távol (igazoltan) 

 

 

Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek:  

 

Fritz Gábor  jegyző 

Vandlikné Lengyel Edit aljegyző 

Molnár Enikő  Pénzügyi és Költségvetési Iroda vezetője 

Gerenday Zsuzsanna Műszaki Iroda vezetője 

Brunner Blanka ügyintéző, jegyzőkönyv-vezető 

Savanya Ágnes ügyintéző 

Csiszár-Majorosová Réka  ügyintéző 

Soós Attila műszaki előadó 

Dr. Tasnádi Márta Éva DrTM’67 Kft igazgatója, könyvvizsgáló 

Kulcsár Szilvia Székesfehérvári Szakképzési Centrum Kancellárja 

Takács József Bicskei Egységes Művelődési Központ és Könyvtár 

igazgatója 

Patkóné Bátori Erzsébet Bicske Városi Óvoda intézményvezetője 

Dr. Balogh Gyula Bicskei Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 

ügyvezető igazgatója 

Szabó Attila Bicskei Gazdasági Szervezet intézményvezető-

helyettese 
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Szabó Ágnes Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ- 

Kapcsolat Központ igazgatója 

Bajcsai Tamás Bicske Városi Konyha vezetője 

Pénzes Veronika Sportlétesítmény és Szabadidőközpont Üzemeltető 

intézményvezető helyettese 

Gyuricza Zsuzsanna Székesfehérvári SZC. Vajda János Technikum 

igazgatója 

 

 

Bálint Istvánné tisztelettel köszönt mindenkit a képviselő testület 2024. február 15. napi rendes 

nyilvános testületi ülésén. Szeretettel köszönti az intézményvezetőket és a megjelent 

vendégeket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület mai ülése szabályszerűen került 

összehívásra és 10 fővel határozatképes, Dr. Bourgla Ossamah és Horváth János Koppány nem 

tudott megjelenni a mai képviselő-testületi ülésen. Távollétük igazolt. A képviselő-testületi 

ülést 9:32-kor megnyitja és a kiküldött napirendi pontokat teszi fel szavazásra. Kéri, aki ezzel 

egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

A 2024. február 15. napi rendes, nyilvános ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2024. február 15. napi rendes, nyilvános 

ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. A polgármester beszámolója a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Előterjesztő: polgármester 

 

2. Polgármester beszámolója a zárt ülésen hozott döntésekről  

Előterjesztő: polgármester 

 

3. Bicske Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének módosításáról  

Előterjesztő: polgármester 
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4. Bicske Város Önkormányzat költségvetésének középtávú tervezése 2024 - 2027. 

évek közötti időszakra 

Előterjesztő: polgármester 

 

5. A 2024. évi költségvetési rendelet megalkotásáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

6. Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Bicske helyi építési szabály-

zatáról és szabályozási tervéről szóló 19/2023. (XII.15.) önkormányzati rendelete 

módosításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

7. A Szolgáltatástervezési Koncepció felülvizsgálatáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

8. Bicske Város közigazgatási területén keletkező nem közművel összegyűjtött ház-

tartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról 

Előterjesztő: polgármester 

 

9. A Székesfehérvári Tankerületi Központ TOP Plusz -3.3.3-23 pályázatához szüksé-

ges tulajdonosi hozzájárulásról  

Előterjesztő: polgármester 

 

10. A Székesfehérvári Szakképzési Centrum RRF-2.2.2-23 pályázatához szükséges 

tulajdonosi hozzájárulásról  

Előterjesztő: polgármester 

 

11. Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

Előterjesztő: polgármester 

 

12. Pályázati kiírás a Bicske Városi Óvoda igazgatói munkakörének betöltésére 

Előterjesztő: polgármester 

 

13. Az Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ - Kapcsolat Központ Bölcsődei 
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Szakmai Egység 2024. évi nyári zárva tartásának jóváhagyásáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

14. Képviselői bejelentések 

 

 

Határidő:  2024. február 15. 

Felelős:  polgármester 

 

9:34-kor megérkezett Dr. Tasnádi Márta Éva a DrTM67’ Kft igazgatója, könyvvizsgáló 

 

Bálint Istvánné a napirend előtt szeretne néhány dolgot mondani. Szeretné jelezni, hogy Dr. 

Kovács György háziorvos írásban felmondta a feladatellátási szerződését és jelenleg a 

felmondási idejét tölti. Arra kéri a képviselőket, hogy ha lenne tudomásuk olyan háziorvosról, 

aki szívesen praktizálna Bicskén, akkor kéri, hogy jelezzék annak érdekében, hogy Bicske város 

lakosai lehető legrövidebb ideig érezzék a helyettesítés hátrányait.  

Kéri, hogy mindenki álljon fel. Felolvassa az alábbi köszöntő szöveget: Bicske város és az 

ellátási területen élő valamennyi lakos nevében elismerő oklevelet adományozunk Dr. Balogh 

Gyula részére, aki a Bicskei Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója 2004. 

február 1. óta, immáron 20 esztendeje. Dr. Balogh Gyula főorvos kiválóan irányítja, szakmailag 

kifogástalanul vezeti az egészségügyi szakellátó intézményt. Megkéri a doktor urat, hogy 

fáradjon közelebb. Dr. Balogh Gyula ügyvezető igazgató úrnak, aki belgyógyászati, 

kardiológus szakorvos, egészségügyi szakmenedzser, nagy szerepe van Bicske fejlődésében, a 

bicskei betegek érdekében kifejtett magas szintű tevékenysége alapján. A doktor úr Bicskére 

2002-ben került, amikor megszervezte a hiánypótló kardiológiai szakellátást a városunkban. 

2004-ben a Semmelweis egyetemen szakmenedzseri diplomát szerzett, majd a diploma kézhez 

vétele után Bicske Város megbízásából vezeti immáron 20 esztendeje a Bicskei Egészségügyi 

központot. Egy olyan struktúrában és szervezeti formában kezdte meg működtetni az akkori 

rendelőintézetet, amely egyedülálló volt a maga idejében az ellátási forma tekintetében. Az 

addig folyamatosan veszteséget termelőtevékenységet az új szervezeti struktúrában 

nyereségessé tette és azóta is eredményesen működteti, amiért nagyon hálásak vagyunk. A 

központban dolgozó orvosok és szakmai egyéb feladatot ellátó kollégák, valamint az 

önkormányzat nevében mondhatjuk azt, hogy egy tiszteletben álló és tekintélyt élvező vezetője 

van az egészségügyi központnak, aki munkáját kimagaslóan és lelkiismeretesen végzi évtizedek 

óta. Ezt a tekintélyt és tiszteletet magas szakmai tudásával, humánus, empatikus a betegekre és 

a kollégákra minden esetben bizalommal és támogató mentalitásával vívta ki. Hálásan 

köszönjük Bicske minden polgára és Bicske környékén élő minden polgára nevében. Szeretettel 

átnyújtja az oklevelet és elmondja, hogy számít rá a továbbiakban is, ugyanilyen mentalitással 

és ugyanilyen szakmai hozzáállással.  

Dr. Balogh Gyula köszöni a kedves szavakat, meg van illetődve és úgy véli, hogy semmi olyat 

nem tesz, amit bárki más meg ne tehetett volna. Nagy megtiszteltetés számára, hogy 20 évvel 

ezelőtt megkaphatta ezt a megtisztelő megbízást, és szolgálhatja azóta is Bicske város és 

környezetének közösségét.  
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1.) Napirendi pont: A polgármester beszámolója a két ülés közötti időszak eseményeiről 

(14. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy az előterjesztéshez a pótanyag helyben került kiosztásra, kéri, 

hogy a képviselő-testület tanulmányozza át. Amennyiben mindenki áttanulmányozta, akkor 

megnyitja a vitát a napirend felett. Képviselőtársakat illeti meg a szó. 

Balázs Péter jelentkezik. 

 

Balázs Péter érdeklődik az 51.-es ponttal kapcsolatban. A térfigyelő kamerákkal kapcsolatos 

egyeztetésről szeretne többet megtudni.  

 

Bálint Istvánné ismerteti, hogy az egyeztetésen a térfigyelő kamerák bővítése kapcsán zajlott 

párbeszéd a rendőrséggel. Mivel megépült az intermodális csomópont és a meglévő kamerák 

beüzemelése kapcsán vannak hiányosságok és ezt ültek le megbeszélni a rendőrkapitány úrral 

és főhadnagy asszonnyal.  

 

Balázs Péter köszöni a választ.  

 

Bálint Istvánné Nem lát más jelentkezőt. Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért, jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

A polgármester beszámolója a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester beszámolóját a két ülés közötti 

időszak eseményeiről megismerte, azt elfogadja. 

 

Határidő:  2024. február 15. 

Felelős: polgármester 
 

 

2.) Napirendi pont: Polgármester beszámolója a zárt ülésen hozott döntésekről 

(5. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné ismerteti, hogy az előterjesztést nem tárgyalta bizottság. Megnyitja a napirend 

felett a vitát. Nem lát jelentkezőt. Arra kéri a képviselőtársakat, hogy aki a határozati javaslattal 

egyetért az jelezze.  

 



6 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

Polgármester beszámolója a zárt ülésen hozott döntésekről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a zárt ülésen hozott döntésekről szóló 

beszámolót megismerte, azt elfogadja. 

 

Határidő:  2024. február 15. 

Felelős: polgármester 

 

 

3.) Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének 

módosításáról  

(9. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné ismerteti, hogy a tárgyévi költségvetés megalkotása előtt, szükséges az előző 

évi költségvetési rendelet módosítása és az önkormányzati költségvetésnek középtávú 

tervezése. A rendelet-tervezet szerint, az előirányzatok fő összegét 1 099 722 982 forinttal 

növeljük, mint a kiadási, mint a bevételi oldalon. A főbb irányzatokat az előterjesztés 

részletesen tartalmazza. Az előterjesztést a Gazdálkodási Bizottság tárgyalta és megkéri elnök 

urat, hogy ismertesse a bizottság véleményét.   

 

Bárányos József elnök ismerteti a Gazdálkodási Bizottság véleményét. 1,1 milliárd forinttal 

változtatjuk meg Bicske költségvetésének, mint a bevételi, mint a kiadási oldalát. Ebből a 

legnagyobb tétel a bevételi oldalon, közhatalmú bevételekből, azaz az adóbevételekből 

származik. Nyilvánvalóan ez a kiadási oldalon tartalékként jelenik meg, illetve a normatíva 

lemondásból van egy-két tétel. Kéri, hogy támogassák az előterjesztést. A bizottság 3 igen 

egyhangú szavazattal támogatta a rendelet-tervezetet.  

 

Bálint Istvánné köszöni a választ. Megnyitja a napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti 

meg a szó. Nem lát jelentkezőt. Kéri a képviselőtársakat, hogy szavazzanak a rendelet-

tervezetről. Aki azzal egyetért az jelezze. Aki nemmel szavaz jelezze. 

 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
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A szavazás számszerű eredménye: 8 igen, 2 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 8 igen, 2 nem, 0 tartózkodás szavazattal a következő rendeletet 

alkotta: 

Bicske Város Önkormányzata Képviselő-testületének 1/2024. (II. 15.) önkormányzati 

rendelete 

Bicske Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Az aláírt rendelet és annak mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

 

4.) Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzat költségvetésének középtávú tervezése 

2024-2027. évek közötti időszakra  

(13. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy jogszabályi kötelezettség alapján, a költségvetést követő 

három évre tervezett bevételi és kiadási előirányzatait meg kell jeleníteni. Az előterjesztés 

melléklete tartalmazza az említett előirányzatokat 2024. és 2027. közötti időszakra 

vonatkozóan. Az előterjesztést a Gazdálkodási Bizottság tárgyalta, megkéri elnök urat 

ismertesse a bizottság döntését. 

 

Bárányos József elmondja, hogy a bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal támogatta a 

határozati javaslatot. 

 

Bálint Istvánné köszöni a tájékoztatást. Megnyitja a napirend felett a vitát. Képviselőtársakat 

illeti meg a szó. 

 

Molnár Dániel jelentkezik. 

 

Molnár Dániel jelzi, hogy hozzászólása adminisztratív jellegű. A mellékletben megküldött 

excel tábla pdf-esített formában érkezett és ezáltal a 2027. évi adatokat tartalmazó táblázat 

formailag elcsúszott, aminek a következményeként a táblázat nehezen értelmezhető. A táblázat 

utolsó oszlopa már egy új oldalra esik és emiatt nehezen értelmezhetőek a benne szereplő 

adatok. Szeretné, ha későbbiekben jobban odafigyelnének erre a dolgozók. Úgy véli, hogy a 

képviselő-testület munkáját segítené, ha ezek a táblázatok egy oldalon jelennének meg és 

ezáltal könnyebben értelmezhetőek lennének. 

 

Fritz Gábor reagálva Molnár Dániel képviselő úr hozzászólására elmondja, hogy jelen esetben 

nem lát kihívást a táblázatok értelmezésében, mivel pont ugyanolyan értékek szerepelnek a 

2027-es évnél, mint a 2026-os vagy 2025-ös éveknél, tehát az előző oldalról meg lehet nézni. 
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Bálint Istvánné megköszöni Molnár Dániel képviselő úr jelzését továbbá megköszöni jegyző 

úr válaszát. Kérdezi, hogy van-e egyéb hozzáfűzni való. Nem lát jelentkezőt. Kéri, aki a 

határozati javaslattal egyetért az jelezze. Aki nemmel szavaz jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 8 igen, 2 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 8 igen, 2 nem, 0 tartózkodás szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

Bicske Város Önkormányzat költségvetésének középtávú tervezése 2024 - 2027. évek 

közötti időszakra 

 

Bicske Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1) az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-a szerinti bevételek és fi-

zetési kötelezettségek 2024-2027. költségvetési évekre vonatkozó előirányzatait a hatá-

rozat mellékletében foglaltak szerint állapítja meg, 

 

2) felkéri a jegyzőt, hogy a 2024. évi költségvetési rendelet-tervezet előkészítése során az 

1. pontban meghatározott tervszámokat vegye figyelembe. 

 

Határidő: 2024. február 15. 

Felelős: polgármester  

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

5.) Napirendi pont: A 2024. évi költségvetési rendelet megalkotásáról  

(10. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné köszönti Tasnádi Márta könyvvizsgáló asszonyt. Az államháztartásról szóló 

törvény alapján a jegyző úr által előkészített költségvetési rendelet-tervezetet a polgármester 

február 15-ig nyújtja be a képviselő-testület elé. A költségvetés megalkotásának elsődleges 

célja, hogy az önkormányzat meghatározza az adott időszakban megvalósításra váró feladatokat 

és biztosítja az önként vállalt feladatok elvégzéséhez szükséges költségvetési források körét és 

nagyságrendjét. A költségvetés összeállítása során figyelembe vettük a központi költségvetés 

iránymutatásait. A rendelet-tervezet az államháztartási törvény által kötelezően előírt 

feltételnek teljes mértékben megfelel. Az elmúlt évek felelős gazdálkodása eredményeként 

elmondhatja, hogy a városnak továbbra sincs adósságállománya. Nagy örömére szolgál, hogy 
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polgármesterként az idei esztendő volt az első amikor az intézményvezetők által benyújtott 

költségvetés tervezetéről úgy tudtak tárgyalni, hogy egyetlen forintot sem kellett lehúzni a 

tervezetből. Azért mondja ezt, mert ez volt az első olyan költségvetés, amit kvázi normális 

körülmények között tudtak megtárgyalni. Az egy főre jutó adóerő képesség tekintetében, ami 

100 ezer forint feletti összeget jelent, Bicske város felkerült a vonzó Dunántúli, Nyugat-

Magyarországi városok térképére, viszont az adóképesség mértékétől függően a szolidaritási 

hozzájárulás az önkormányzat esetében több, mint 600 millió forint, ami több, mint 120 millió 

forint többletfizetési kötelezettséget jelent a tavalyi évhez képest. Annak ellenére, hogy a 

költségvetési intézmények központi költségvetésből történő támogatás mértéke növekedett, így 

is jelentős többletfizetési költséget jelent. Megkötött támogatási szerződéssel jelen állapotban 

nem rendelkezik az önkormányzat. Pályázati pénzzel a 2024-es költségvetésben nem számolt 

az önkormányzat. Ha a rendelet 29 és 30-as mellékletét megtekintik, akkor láthatják, hogy az 

önkormányzat bevételeinek terhére számos felújítás és beruházás került tervezésre. Néhány 

szóban bemutatja a költségvetés számadatait. A költségvetés tervezett összege 5 777 845 396 

forint, ezen belül a költségvetési bevételek összege 3 047 259 724 forint, a költségvetési 

kiadások összege 5 741 239 629 forint, 2 730 585 672 forint finanszírozási bevétel mellett. 

Felhívja a figyelmet a rendelet-tervezet 2. szakasz 2. bekezdésének c) pontjára, amely szerint 

költségvetési hiányt láthatnak. Nem kell megijedni, hiszen a költségvetési kiadások és 

bevételek közötti különbséget 2023. évi pénzmaradvány összege biztosítja. A jogszabály 

egyébként sem teszi lehetővé, sőt tiltja, hogy tényleges hiánnyal legyen tervezve a költségvetés. 

A tervszámok tekintetében látható, hogy a költségvetési egyensúly biztosított. Az előterjesztés 

részletes mindenre kiterjedő magyarázattal szolgál a 2024. évi költségvetési rendelet-

tervezethez. Tekintettel arra, hogy a jogszabály előírja, hogy a rendelet-tervezethez csatolni kell 

a Gazdálkodási Bizottság írásbeli véleményét, valamint tekintettel arra, hogy a bizottsági ülést 

követően rögtön kezdődött a képviselő-testületi ülés, ezért most kerül kiosztásra a képviselő-

testület tagjainak a Gazdálkodási Bizottság írásos véleménye a 2024. évi költségvetéssel 

kapcsolatban. Felkéri Bárányos Józsefet a Gazdasági Bizottság elnökét, hogy szóban is 

ismertesse a bizottság véleményét.  

 

Bárányos József ismerteti, hogy a bizottsági ülésen 3 igen (egyhangú) szavazattal a következő 

véleményt alakította ki a 2024. évi költségvetés rendelet tervezetéről: Az államháztartási 

törvény és a végrehajtásáról szóló kormányzati rendelet 27. paragrafusa szerint a képviselő-

testület elé terjesztett költségvetési rendelet tervezethez csatolni kell a Gazdálkodási Bizottság 

írásos véleményét, ami jelenleg a képviselő-testület tagjai előtt van, olvasható formában. A 

rendelet-tervezet eleget tesz az Áht. és az Ávr. által előírt formai-tartalmi követelményeknek, 

kötelező és tájékoztató táblázatok segítik a rendelet-tervezet megismerését. A táblázatok és a 

szöveges előterjesztés együttesen kellő részletességgel mutatják be az ellátandó feladatok 

finanszírozását és a költségvetés irányvonalát. A tervezett bevételek 16,50%-kal haladják meg 

a 2023-as költségvetés eredeti előirányzatát. A növekedés a központi működési támogatások, a 

helyi adóbevételek és a működési bevételek tervszámának köszönhető. A szolidaritási 

hozzájárulási adó mértéke jelentősen emelkedett, ami az adóbevételünk növekedésével 

magyarázható. Az önkormányzat fenntartásában működő intézmények finanszírozása az előző 

évhez képest növekedést mutat, ami a garantált bérminimummal és a minimálbér -, valamint az 

infláció emelkedésével magyarázható. Zavartalan működésüket az irányító szervi támogatás 

17%-os növekedés biztosítja. Kiemelendő, hogy a rendelet a személyi juttatásokon belül 
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megteremti a többletjuttatások bővítésének fedezetét is. Az önkormányzat a szociális 

feladatainak ellátására is az előző évekhez hasonlóan tervezett 43 millió forinttal. Az 

önkormányzat költségvetésében bővül a közterületek gondozására, a lakás- és 

vagyongazdálkodási feladatokra fordítható költség a költségvetési intézményen keresztül. A 

város vagyonát érintő beruházások és felújítások nagysága az összes kiadás 19,22%-a. 

 

A rendelet tervezetről megállapítható, hogy: 

− a bevételek és kiadások egyensúlyban vannak, nincs költségvetési hiány, 

− a bevételi tervszámok megalapozottak, teljesülésük reális, 

− a fejlesztési feladatokat saját bevételek finanszírozzák, 

− adósságot keletkeztető ügylet (hitel) a rendelet tervezetben nem szerepel, 

− a kötelező és önként vállalt feladatok fedezete biztosított. 

 

A Képviselő-testület elé terjesztett költségvetés tervezetről elmondható, hogy végrehajtása 

2024-ben is biztosítja az önkormányzat kiegyensúlyozott költségvetését. A Gazdálkodási 

Bizottság a rendelet tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Két dolgot szeretne kiemelni, az egyik a bevételi és kiadási oldal közötti különbség ez a 2,7 

milliárd forint teljesen belő finanszírozásból valósul meg, külön kiemeli, hogy az 

önkormányzatnak nincs szükséges hitelfelvételre, a másik amit a kiadási oldalon szeretne 

megerősíteni, hogy 28, 29, 30-as melléklet, ami egyrészt támogatásokat jelent, az 

alapítványoknak és egyesületeknek 110 millió forint értékben, másrészt felújításokat, mint 

például utak, járdák, árkok, intézményi támogatások 245 millió forint értékben, illetve 

különböző beruházásokat, például vízvezeték csere, járdaépítés, útépítés, intézményi beruházás 

összesen 865 millió forint. A város felújításokra és beruházásokra 1,2 milliárd forintot tervezett 

úgy, hogy erre teljes egészében rendelkezésre áll a forrás. Ez a kiadások több, mint 19%-a. 

Meleg szívvel ajánlja elfogadásra a 2024. évi költségvetést az ellenzéki képviselőknek is. Úgy 

véli, hogy az idei egy kiegyensúlyozott költségvetés, amely ugyanazt az irányt folytatja tovább, 

mint amit a képviselő-testület polgármester asszony vezetésével öt évvel ezelőtt megkezdett. 

Kéri a képviselőket, hogy támogassák a rendelet-tervezetet.  

 

Az aláírt bizottsági vélemény a jegyzőkönyv mellékletét képezi 

 

Bálint Istvánné megköszöni Bárányos József részletes beszámolóját és megkéri Dr. Tasnádi 

Márta könyvvizsgáló asszonyt, hogy véleményezze Bicske Város Önkormányzatának 2024. évi 

költségvetés tervezetét. 

 

Dr. Tasnádi Márta köszöni szépen a szót és elmondja, hogy már több mint 20 éve vizsgálja 

Bicske Város Önkormányzatának gazdálkodását. Az idei év az, amikor város gazdálkodása ki 

tudott jutni a gödörből saját erejéből, külső finanszírozás nélkül. Véleménye szerint fejlődni is 

tud már a település. A tervezés most sem volt könnyű, viszont sikerült megoldani. Csatlakozva 

a polgármester asszonyhoz és a Gazdálkodási Bizottsághoz ő is elfogadásra javasolja a 2024. 

évi költségvetés tervezetét. Véleménye szerint, az elmúlt 20 év legjobb költségvetése és 

mindenki tiszta lelkiismerettel megszavazhatja. Végrehajtható, valamint megfelel az ide 

vonatkozó pénzügyi és számviteli szabályoknak.  

 



11 

Bálint Istvánné köszöni Dr. Tasnádi Márta szavait és megnyitja a napirend felett a vitát, 

képviselőtársakat illeti meg a szó.  

 

Molnár Dániel jelentkezik. 

 

Molnár Dániel köszöni a szót, véleménye szerint ez egy ambiciózus költségvetés és 

csatlakozik a gazdálkodási bizottság véleményéhez. Szintén a 29 és 30-as mellékletek 

tanulmányozását tartotta fontosnak. Kérdése továbbá a 30-as mellékletben a 12. tételben 

szereplő pumpapálya pályázat önrészre irányul, érdeklődik, hogy ez egy új pumpapálya 

beruházását jelenti-e, mivel Bicske településén a 2023-as évben már épült egy pumpapálya, ami 

jelenleg még nem látogatható. Másik kérdés pedig a Baboshegy felé vezető külterületi utakat 

érinti. Az utak állapota nagyon rossz és arra kíváncsi, hogy az ott élők számíthatnak-e 

valamiféle támogatásra. A területen családok laknak, akik biztonságosan szeretnék 

megközelíteni otthonaikat. Tisztában van vele, hogy az önkormányzat forrásai szűkösek, 

viszont Börcs Antal képviselőtársával szeretné előmozdítani az ügyet. Emlékei szerint a 29. 

mellékletben volt egy útfelújítások tétel és érdeklődik, hogy abban szerepel-e a Baboshegy 

külterületi útszakaszainak a felújítása, illetve betervezhető-e a Baboshegy útfelújítása az idei 

költségvetésbe.  

 

Bálint Istvánné válaszában kifejti, hogy a Pumpapálya önrész egy korábban eltervezett 

beruházás, amiben a lakosság széles körének biztosítanának pályahasználatot. A jelenlegi 

pályát a Bicskei Torna Club építette saját területén, ami nem működik és önkormányzati 

beruházástól független. A pumpapálya már korábban eltervezett beruházás, a pályázathoz 

szükséges az 50%-os önrész, amennyiben egy újabb pályázat kerül kiírásra akkor ez tartalékul 

szolgál. Helyt ad annak, hogy a Baboshegy és Galagonyás útszakaszai felújításra szorulnak, 

rávilágít, hogy nem feltétlen forráshiány okozza a felújítások elmaradását, hanem törvényi 

korlátokba is ütközik az önkormányzat. A törvény alapján elsőbbséget élveznek a belterületek, 

amíg belterületen nem valósul meg az aszfaltos út, addig a külterületek útszakaszaira nem lehet 

forrást elkülöníteni. Megemlíti, hogy a külterületi útszakasz biztonságos megfelelő sebesség 

mellet. Felkéri Szabó Attilát a Bicskei Gazdasági Szervezet vezetőjét, hogy ismertesse az elmúlt 

fél évben milyen munkálatok voltak az adott útszakaszon.  

 

Szabó Attila beszámol arról, hogy az előző évekhez hasonlóan sokszor vitettek oda sódert, 

amivel a kátyúkat töltötték fel, ez mindaddig jelent megoldás, míg nem lesz csapadékosabb idő. 

Fontosnak tartja, hogy a területen meg tudjon valósulni a csapadékvíz elvezetés, viszont amíg 

nincs kimérve az útszakasz, addig a probléma sem orvosolható. Az ott lakóknak is figyelniük 

kell vezetés közben a megfelelő sebesség betartására és a biztonságos közlekedésre. Személy 

szerint ő maga is érintett a problémában. Az idei évben is voltak már kint az utak feltöltése 

miatt, amennyiben lakossági panasz érkezik vagy az időjárás indokolja többször is kimennek 

felmérni az utak állapotát. Egy teherautó sóder 45.000 forint és egy dűlőre 5-6 teherautó sóder 

szükséges. A telektulajdonosok nem engedik, hogy a csapadékvíz elvezetés korrigálva legyen. 

 

Molnár Dániel köszöni a részletes választ és kéri, hogy amennyiben ezzel kapcsolatban 

bármiféle pályázati lehetőség adódik akkor éljen vele az önkormányzat. 
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Bálint Istvánné megerősítette, hogy lehetőségeikhez mérten segítik és fejlesztik a területet, 

tekintettel arra, hogy a külterületen élők is ugyanúgy Bicske város lakosai.  

 

Fritz Gábor felhívja Molnár Dániel képviselő úr figyelmét arra, hogy minden év végén minden 

képviselő-testületi tagnak küld egy levelet, hogy tegyenek javaslatokat a költségvetési rendelet-

tervezethez. Emlékei szerint Molnár Dániel képviselő úr nem tette meg a javaslatait. Ahhoz, 

hogy ezeket a javaslatok be tudják építeni a rendelet-tervezetbe, ahhoz az kell, hogy beérkezzen 

a javaslat és fontos, hogy írásos formában érkezzen be. Megkéri Molnár Dániel képviselő urat, 

hogy a jövőben ezt vegye figyelembe és írásos formában nyújtsa be a javaslatait. 

 

Molnár Dániel jelzi, hogy valóban minden évben megkapják az e-mailt, viszont sérelmezi, 

hogy az elmúlt években küldött javaslatai sose kerültek bele a költségvetésbe. Elmondja, hogy 

a lakossági panasz az utak állapotát illetően már a javaslattétel után érkezett be hozzá. Köszöni 

az észrevételt. 

 

Bálint Istvánné Nem lát más jelentkezőt. Megköszöni Molnár Enikőnek, Fritz Gábornak és 

minden dolgozónak, akik azon fáradoztak és munkálkodtak, hogy egy jó költségvetés készüljön 

el. Dicséretes továbbá az is ahogy az előző évek gazdálkodása végbement. Köszöni a 

képviselők által megküldött javaslatokat, ami hozzájárult az idei év költségvetésének a 

megalkotásához. Kéri, aki a rendelet-tervezettel egyetért az jelezze. Aki nemmel szavazz 

jelezze 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 8 igen, 2 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 8 igen, 2 nem, 0 tartózkodás szavazattal a következő rendeletet 

alkotta: 

 

Bicske Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2024. (II. 15.) önkormányzati 

rendelete 

 

Bicske Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről 

 

Az aláírt rendelet és annak mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

 

6.) Napirendi pont: Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Bicske helyi 

építési szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 19/2023. (XII.15.) önkormányzati 

rendelete módosításáról 

(1. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné felhívja a figyelmet arra, hogy a helyi építési szabályzatot 2023. decemberében 

már tárgyalta a képviselő-testület és elfogadta. Elmondja, hogy egy szoftverhiba miatt 
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megváltoztak a rendelet sorszámai, ennek javítása miatt kell most újra tárgyalni a rendeletet, 

valamint a módosítással együtt rögzíteni lehet a főépítész OTÉK alóli felmentésének a számát. 

Az előterjesztést a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság tárgyalta és megkéri elnök urat, 

hogy ismertesse a bizottság döntését.  

 

Börcs Antal köszöni a szót és elmondja, hogy a bizottság 3, igen egyhangú szavazattal 

támogatta a rendelet-tervezetet. 

 

Bálint Istvánné megnyitja a napirend felett a vitát, képviselőtársakat illeti meg a szó. Nem lát 

jelentkezőt. Kéri, aki a rendelet-tervezettel egyetért az jelezze 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő rendeletet alkotta: 

 

Bicske Város Önkormányzata Képviselő-testületének 3/2024. (II. 15.) önkormányzati 

rendelete 

Bicske helyi építési szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 19/2023. (XII.15.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Az aláírt rendelet és annak mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

 

7.) Napirendi pont: A Szolgáltatástervezési Koncepció felülvizsgálatáról 

(11. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló törvény 

alapján, legalább kétezer lakosú település szociális szolgáltatási feladatok meghatározása 

érdekében szolgáltatástervezési koncepciót készít. A koncepció tartalmát az önkormányzat két 

évente felülvizsgálja és aktualizálja. Bicske Város Önkormányzata nagy figyelmet fordít az 

általa fenntartott intézmények hatékony működésének a biztosítására. A koncepció az 

önkormányzat szolgáltatástervezési szemléletét tükrözi a Szoctv. szerinti kötelezettséggel 

összhangban. A stratégia által kijelölt irányvonalak összhangot és átláthatóságot teremtenek az 

ellátotti szükségletek, a rendelkezésre álló erőforrások, a végrehajtott akciók és kívánt hatás 

elérése között. A szolgáltatástervezési koncepciót az előterjesztés mellékleteként a tisztelt 

képviselők megkapták. Az előterjesztést a Humánerőforrások Bizottság tárgyalta. Megkéri 

elnök asszonyt, hogy ismertesse a bizottság döntését.  

 

Sulyokné Guba Judit köszöni a szót a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal támogatta a 

koncepció elfogadását, mivel tartalmilag rendkívül jónak tartja. Olyan célok eléréséhez rendelt 

beavatkozások szerepelnek benne, mint például közösség fejlesztő programok, jelenlét típusú 
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szociális munka, komplex munkaerőpiaci programoknak a megvalósítása, gyermekek 

fejlesztése, valamint a hátrányos helyzetű lakosság képzettségi szintjének növelése, a lakossági 

egészségi állapotának fejlesztése, a szolgáltatásokhoz való hozzáférés javítása, a közbiztonság 

erősítése, valamint a bűnelkövetés mérséklése és a lakossági tájékoztatás.  A bizottság 

elsősorban technikai jellegű észrevételeket fogalmazott meg. A technikai észrevételek a 

koncepció 16.oldalán található köznevelési résszel kapcsolatosak, konkrétan a köznevelési 

intézmények között megjelenik a bölcsőde, ami nem köznevelési intézmény, hanem szociális, 

még akkor is, hogyha pedagógusok is dolgoznak a bölcsődében. A második észrevétel az 

intézmények nevének a pontosítása. A harmadik a Bicske Városi Óvoda telephelyeinek a 

tisztázása. A felsorolt kiegészítésekkel jó szívvel ajánlja elfogadásra a szolgáltatástervezési 

koncepciót.  

 

Bálint Istvánné köszöni szépen. Megnyitja a napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti 

meg a szó. 

 

Molnár Dániel jelentkezik. 

 

Molnár Dániel jelzi, hogy a bizottság által feltüntetett apróbb hibákat ő is észrevette a 

koncepcióban. A koncepcióval tud azonosulni és tartalmával egyetért. Egy dologra felhívja a 

figyelmet, hogy a 22. oldalon a Lakás állomány címen található táblázat alapján, ami 

tartalmazza az önkormányzati tulajdonú lakások számát éves lebontásban, 2017. óta az 

önkormányzati lakások száma stagnál.  

 

Bálint Istvánné pontosítást kér, hogy a bérlők számára, gondol-e a képviselő úr. 

 

Molnár Dániel pontosítja, hogy az ingatlanok számára gondol a 2017-2021 időszakban, mivel 

a 2022 és 2023 évre ezzel kapcsolatban a táblázatban nem szerepel adat.  

 

Soós Attila pontosít, hogy az utolsó önkormányzati ingatlan vásárlás 2021-ben történt. 

 

Molnár Dániel felhívta a figyelmet arra, hogy bár az önkormányzati lakások száma az elmúlt 

években stagnált, viszont a szociális bérlakásokra az igény folyamatosan növekszik. Örülne, ha 

a jövőben tudná gyarapítani az önkormányzat az ingatlantulajdonait.  

 

Bálint Istvánné köszöni a hozzászólást. Tájékoztatja képviselő urat, hogy az önkormányzat 

folyamatosan tárgyalásokat folytat a régi erőművi lakótelep lakásait illetően, folyamatosan 

érkeznek be tervek ezzel kapcsolatban és az önkormányzatnak is az az érdeke, hogy 

lakásállományának a számát relevánsan növelje. Elmondja, hogy hozzá is befutnak a növekvő 

igények a szociális bérlakásokat illetően, amik gyakorlatilag teljesíthetetlenek. Tisztában van 

vele, hogy drasztikusan megugrott a szociális bérlakásokra való igény. Jelen helyzetben 

prioritást élvez a városban a szilárd útburkolat, csapadékvíz elvezetése, az óvodák, valamint a 

városi konyhák működtetése, gazdasági szervezet általi karbantartások biztosítása. Megerősíti 

képviselő úrnak, hogy a jövőben a lehetőségekhez mérten tervez lakás vásárlásokat az 

önkormányzat. Kérdezi, hogy van-e egyéb kérdés. Ha egyéb hozzászólás nincs, akkor kéri, aki 

a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 
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A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

a Szolgáltatástervezési Koncepció felülvizsgálatáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Szolgáltatástervezési Koncepciót 

felülvizsgálta és a felülvizsgálat alapján elfogadja az új, 2024- 2027. évre szóló 

Szolgáltatástervezési Koncepciót a határozat elválaszthatatlan részét képező melléklete szerint. 

 

Határidő: 2024. február 15. 

Felelős: polgármester  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

8.) Napirendi pont: Bicske Város közigazgatási területén keletkező nem közművel 

összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról 

(12. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy ez egy örök téma, mivel szerződést kell kötnie az 

önkormányzatnak a szolgáltatással kapcsolatban. Február végén az aktuális közszolgáltatási 

szerződése az önkormányzatnak lejár és új szerződés megkötése szükséges. Az önkormányzat 

három helyről próbált árajánlatot beszerezni, viszont csak egy árajánlat érkezett. A 

közszolgáltató személyének kiválasztásáról az eljárást az önkormányzat lefolytatta, egy darab 

ajánlat érkezett. Eddig is az Euromax2005 Kft.-vel állt szerződésben az önkormányzat. Vannak 

a rendeleten pontosításra váró tételek, amelyek most javításra kerülnek. Az előterjesztést a 

Gazdálkodási Bizottság és a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság is tárgyalta. Megkéri 

elnök urakat, hogy ismertessék a bizottsági döntéseket. 

Börcs Antal elmondja, hogy a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 3 igen egyhangú 

szavazattal támogatta a határozati javaslatot és a rendelet-tervezetet. 

Bárányos József ismerteti, hogy nettó 3880 forintban állapítja meg a szippantóval elszállított 

szennyvíz árát a megkötni kívánt szerződés, érdekesség képen megemlíti, hogy 2023-ban 5 

köbméter elszállítására került sor. Elmondja, hogy a Gazdálkodási Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal támogatja a határozati javaslatot és a rendelet-tervezetet.  

Bálint Istvánné köszöni szépen. Megnyitja napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti meg 

a szó. Nem lát jelentkezőt. Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

Bicske Város közigazgatási területén keletkező nem közművel összegyűjtött háztartási 

szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1.) Bicske város közigazgatási területén keletkező nem közművel összegyűjtött háztartási 

szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltató kiválasztására irányuló eljárás nyertesének az 

EUROMAX 2005 Kft -t (székhely: 8093 Lovasberény, József A. út 7.; cégjegyzékszám: 07 09 

010907) jelöli meg, 

 

2.) az 1. pont szerinti gazdasági társasággal a határozat mellékletét képező tartalommal 

közszolgáltatási szerződést köt, 

 

3.) felhatalmazza a polgármestert a 2. pont szerinti szerződés aláírására és a nem közművel 

összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatással összefüggésben 

valamennyi jognyilatkozat és kötelezettségvállalás megtételére. 

 

Határidő: 2024. február 29. 

Felelős: polgármester  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Bálint Istvánné kéri, aki a rendelet-tervezettel egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  
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A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő rendeletet alkotta: 

 

Bicske Város Önkormányzata Képviselő-testületének 4/2024. (II. 15.) önkormányzati 

rendelete 

 

a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatásról szóló 22/2015. (XII.2.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Az aláírt rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

9.) Napirendi pont: A Székesfehérvári Tankerületi Központ TOP Plusz-3.3.3-23 

pályázatához szükséges tulajdonosi hozzájárulásról 

(7. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné szeretettel köszönti az oktatási intézmény vezetőit, akik egyben képviselő-

testület tagjai is. Ismerteti, hogy a Székesfehérvári Tankerületi központ a TOP Plusz-3.3.3-23 

pályázatához szükséges tulajdonosi hozzájárulás miatt fordult a bicskei önkormányzathoz. A 

Csokonai Vitéz Mihály általános iskola és a Bicskei Prelúdium Művészeti iskola felújítására 

adott be pályázatot a Székesfehérvári Tankerületi Központ. Az iskolák épülete az önkormányzat 

tulajdonát képezik, viszont a tankerületi központ vagyonkezelésében vannak, ezért szükséges 

az önkormányzat tulajdonosi hozzájárulása. Az előterjesztést a Gazdálkodási Bizottság 

tárgyalta, megkéri a bizottság elnökét, hogy ismertesse a Gazdálkodási Bizottság véleményét a 

témával kapcsolatban. 

 

Bárányos József elmondja, hogy ez egy olyan pont, amit támogatnia kell mindenkinek, mivel 

az iskolák felújításáról van szó. A Gazdálkodási Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

támogatta a határozati javaslatot. Összegzi, hogy két intézmény felújításáról van szó a Csokonai 

Vitéz Mihály Általános Iskoláról és a Prelúdium Alapfokú Művészeti Iskoláról. 

 

Bálint Istvánné köszöni szépen. Megnyitja napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti meg 

a szó. 

Sulyokné Guba Judit jelentkezik. 

 

Sulyokné Guba Judit, mint a Prelúdium Alapfokú Művészeti Iskola vezetője, ismerteti, hogy 

a felújítás keretében az épület alulról és felülről történő vizesedés problémáját kívánja 

megoldani. A lapostetős épületrésznél folyamatosan beázik az épület, a folyamatos beázások 

miatt csúnyák az épület belső terei. A tervezett felújításon kívül is van még teendő az épülettel, 

szeretnék, hogy egy korszerű modern intézményben történhessen meg az oktatás.  

 

Molnár Dániel az egyik kérdése az lett volna, hogy milyen felújításokat terveznek a projekten 

belül megvalósítani. Fontosnak tartja, hogy az oktatási intézmények a településen olyan 

állapotban legyenek, ahova elégedetten járnak be a tanárok és diákok egyaránt. A jó oktatási 

intézmények a város fejlődését is szolgálják. A tankerülettől 2023. december 8-án érkezett be 

a levél, amiben az önkormányzat, mint tulajdonos hozzájárulását kéri és érdeklődik, hogy miért 

csak most került a képviselő-testület elé, amikor 2023. december 15-én is volt képviselő-

testületi ülés. Esetleg szükséges volt pontosítás vagy tárgyalás a pályázat tartalmával 

kapcsolatban? Elmondja, hogy mennyire örült, amikor a napirendek közt meglátta az iskola 
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felújítását célzó projektet, mivel ő maga is az érintett intézményben tanult, ezért szívügyének 

érzi az intézmény sorsát. 

 

Fritz Gábor válaszolt a képviselő úrnak, hogy még nem vagyunk elkésve.  

 

Bálint Istvánné megerősíti, hogy voltak tárgyalások a tankerület vezetőjével, de így is teljesen 

időben vagyunk. Amennyiben szükséges lett volna, összehívtak volna rendkívüli képviselő-

testületi ülést az üggyel kapcsolatban.  

 

Molnár Dániel kéri Bárányos József elnök urat, hogy mint a Gazdálkodási Bizottság elnöke 

tájékoztassa a Csokonai Vitéz Mihály általános Iskola tervezett felújításairól. 

 

Bárányos József elmondja, hogy mi az, ami biztosan megvalósul a felújítás kapcsán és mi az, 

ami tervezés alatt van jelenleg. Ami biztosan meg lesz a Szent István úti épület aulájának padló 

burkolat cseréje, ami körülbelül 600 négyzetméter, pár tanterem burkolat cseréje, valamint 

hozzátette, hogy hidegburkolat kiépítésére kerül sor. A felújítás nehézségét adja, hogy az iskola 

egy feltöltött mocsaras területre épült a nyolcvanas évek elején. Nem ismertek a rétegrendek és 

ezért fontos kideríteni a gázosodás és felpúposodás okát, nehogy az legyen, hogy elkészül az új 

burkolat és újra jelentkezzen a púposodás problémája. Továbbá tervben van felújítás Bicske 

Város Önkormányzatával, ahol egy részleges egészségügyi helység felújítása valósulna meg. 

Bizonyos munkálatokat a tankerület végezne és bizonyos munkálatokat Bicske Város 

Önkormányzata. A beázást emeli ki állandó problémának és mint volt diákja az iskolának 

nyilván ezzel Molnár Dániel képviselő úr is tisztában van. A beázások állandó problémája, már 

a Prohászka úti épületet is érinti, a tetőszerkezet bádog részei elhasználódtak és cserére érettek 

lettek. Arról, hogy pályázat milyen mértékben lesz elfogadva, arról sajnos még nincs 

információja a Gazdálkodási Bizottságnak.  

 

Bálint Istvánné kiegészíti, hogy attól, hogy az oktatási intézmények fenntartója a 

Székesfehérvári Tankerületi Központ, még az önkormányzat szívén viseli a köznevelési 

intézmények sorsát és amiben tud segítséget nyújt nekik. Korábban már felújította az 

önkormányzat az alsós osztályok osztálytermeit, 2022-ben a felsős tagozatos gyerekek 

tantermeit újították fel. Az idei tanév kezdeténél az udvar felújításában vett részt az 

önkormányzat. Mivel bicskei gyerekek tanulnak ezekben az intézményekben ezért fontos, hogy 

az önkormányzat a lehetőségeihez mérten mindent megtegyen az iskolák segítését illetően. 

Amennyiben nincs egyéb kérdés, kéri, aki a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

a Székesfehérvári Tankerületi Központ TOP Plusz -3.3.3-23 pályázatához szükséges 

tulajdonosi hozzájárulás 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. a bicskei 2583/30 hrsz-ú ingatlan tulajdonosaként hozzájárul, hogy a Székesfehérvári 

Tankerületi Központ – a Bicskei Csokonai Vitéz Mihály Általános Iskola fenntartója –

a TOP Plusz-3.3.3-23 kódszámú „Köznevelési infrastruktúra fejlesztése” című felhí-

vásra az iskola fejlesztésére vonatkozó pályázatot nyújtson be, 

 

2. a bicskei 2554/4 hrsz-ú ingatlan tulajdonosaként hozzájárul, hogy a Székesfehérvári 

Tankerületi Központ – a Bicskei Prelúdium Alapfokú Művészeti Iskola fenntartója –a 

TOP Plusz-3.3.3-23 kódszámú „Köznevelési infrastruktúra fejlesztése” című felhívásra 

az iskola fejlesztésére vonatkozó pályázatot nyújtson be, 

 

3. felhatalmazza a polgármestert a határozat elválaszthatatlan mellékletét képező tulajdo-

nosi hozzájáruló nyilatkozatok aláírására és az 1-2. pontok végrehajtása érdekében 

szükséges valamennyi jognyilatkozat és kötelezettségvállalás megtételére. 

 

Határidő: 2024. február 29. 

Felelős: polgármester  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

10.) Napirendi pont: A Székesfehérvári Szakképzési Centrum RRF-2.2.2-23 

pályázatához szükséges tulajdonosi hozzájárulásról 

(8. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné Köszönti Kulcsár Szilvia kancellár asszonyt és Gyuricza Zsuzsannát a Vajda 

János Technikum megbízott igazgatóját. A Vajda János Gimnázium és Technikum épülete az 

önkormányzat tulajdona, viszont a Székesfehérvári Tankerületi központ működteti. 2018-ban 

már volt róla szó, hogy a Tatai úton lévő régi óvoda épületét átadják a Székesfehérvári 

Szakképzési Centrum részére, akik műhellyé alakítanák át. Az épület felújítása az RRF-2.2.2-

23 pályázatból valósulna meg és a Vajda János Technikumba járó fiatalok számára egy 

gyakorlati hely lenne belőle kialakítva. Megkéri kancellár asszonyt, hogy tájékoztassa a 

testületet a pályázat részleteiről. 
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Kulcsár Szilvia ismerteti, hogy 2021-től tervezik ezt a pályázatot, a pályázati anyagot 11 féle 

verzióban kellett elkészíteni. Az első pályázatban még 4,8 milliárd forintról volt szó és nem 

szerepelt benne a Vajda János Gimnázium és Technikum egyik épülete sem. Sikerült olyan 

terveket előállítani, amivel 6,4 milliárd forintos pályázati pénzt nyertek el, ebből 750 millió 

forint lesz az az összeg, amit a bicskei intézményre tudnak fordítani. Ebből 220 millió eszköz 

beszerzés, mint például: padok, közösségi terek bútorai. A Tatai úti épületben olyan beruházást 

tudnak végrehajtani, mint például: kézi szerszámok, hagyományos eszterga, öt tengelyes cnc 

maró gép, ami önmagában több, mint 100 millió forint. Körülbelül 530 millió forint a két 

épületre jutó beruházás összege, ebből 300 millió forint az iskolaépületre pontosabban ebből 

200 millió forint energiahatékonyságra azon belül ablak csere, szigetelés és a maradék 120 

millió forint egyéb költségekre megy el, ami jelen esetben az iskola belső tereinek a felújítását 

fedi le beleértve a fűtéskorszerűsítést is. A Tatai úti épületre körülbelül 200 millió forint fog 

jutni ebből 152 millió az épület felújításra van tervezve és 35 millió forint körül van az 

energiahatékonysági beruházás. Gépésztan műhelyeket szeretnének kialakítani, illetve a 

gépészet ághoz kapcsolódó szakmákat szeretnék bevezetni az iskolában, mivel a környéken arra 

van jelentős igény. Ez 4-5 kisebb műhelyből álló tanműhely központ lesz, amelyből kettő a 

hagyományos megmunkálást fogja támogatni, kettő olyan műhelyt, ami pedig a megmunkálást 

segíti majd a legújabb és legkorszerűbb gépekkel.  

 

Bálint Istvánné úgy véli, hogy a beruházások komoly lépést jelentenek a szakképzésben. 

Örömét fejezi ki, hogy Bicske otthont tud adni egy ilyen nagyon volumenű képzésnek. Reméli, 

minél hamarabb látják majd a megvalósítását. Az előterjesztést tárgyalta a Gazdálkodási 

Bizottság és megkéri Bárányos József elnök urat, hogy ismertesse a bizottság döntését.  

 

Bárányos József elmondja, hogy a bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a határozati 

javaslatot.  

 

Bálint Istvánné köszöni szépen. Megnyitja a napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti 

meg a szó. 

 

Molnár Dániel jelentkezik. 

 

Molnár Dániel folytatni szeretné az előző előterjesztésnél megkezdett monológot, külön 

kiemeli itt, hogy egy középfokú intézményről van jelenleg szó, ami egy nagyon fontos 

mérföldkő a fiatalok életében és fontos, hogy minél több bicskei diák tudjon a településen 

tanulni mivel véleménye szerint így lehet életre szóló barátságokat és életre szóló élményt 

szerezni. Örömét fejezi ki, hogy ilyen fejlesztés megvalósulhat a településen. Későbbiekben jó 

lenne, ha gimnáziumi osztályok is nyílnának Bicskén. Szívügyének érzi a Vajda János 

Gimnázium és Technikum sorsát, mivel ő maga is az intézmény diákja volt. 

 

Bárányos József megjegyzi, hogy ő maga is Vajda János Gimnázium és Technikum diákja 

volt. 
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Sulyokné Guba Judit gratulál a pályázathoz és az elmúlt évek egyik legnagyobb 

beruházásának tartja. Örömét fejezi ki, hogy a választási körzetéhez tartozó Tatai úti óvoda 

épületét meghagyják oktatási célokra. 

 

Gyuricza Zsuzsanna elmondja, hogy a projekt előrehaladott állapotban van. Már készülnek a 

tervek és nemsokára tervtanács elé is juthatnak. Nemsokára elkészülnek a látványtervek és 

szeretnék a projektet sajtónyilvánosság előtt megnyitni Bicskén, ahol az önkormányzat tagjai 

is jobban megismerhetik majd a projektet.  

 

Bálint Istvánné kérdezi, hogy van-e egyéb kérdés. Nem lát más jelentkezőt. Kéri, aki a 

határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

a Székesfehérvári Szakképzési Centrum RRF-2.2.2-23 pályázatához szükséges 

tulajdonosi hozzájárulás 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. a bicskei 2554/3 hrsz-ú (Bicske, Kossuth tér 3.) és a bicskei 2647 hrsz-ú (Bicske, Tatai 

u. 12.) ingatlan tulajdonosaként egyetért és támogatja, hogy a Székesfehérvári Szakkép-

zési Centrum – a Székesfehérvári SzC Vajda János Technikum fenntartója – a RRF-

2.2.2-23 kódszámú, „21. századi szakképző intézményfejlesztési program a Székesfe-

hérvári Szakképzési Centrum intézményeiben” című pályázat keretében az önkormány-

zat rendelkezésére bocsátott előzetes tervezési programban foglalt felújításokat, korsze-

rűsítéseket az ingatlanokon elvégezze, 

 

2. felkéri a Székesfehérvári Szakképzési Centrum kancellárját, hogy a tervezési program 

státuszáról, előrehaladásáról a véglegesítést megelőzően tájékoztassa a Polgármestert, a 

kiviteli terveket mutassa be, 

 

3. felhatalmazza a polgármestert a határozat elválaszthatatlan mellékletét képező tulajdo-

nosi hozzájáruló nyilatkozat aláírására és az 1. pontban foglaltak végrehajtása érdeké-

ben szükséges valamennyi jognyilatkozat és kötelezettségvállalás megtételére. 

 

 

Határidő: 2024. február 29. 
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Felelős: polgármester  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

11.) Napirendi pont: Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

(17. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné tudatja, hogy a megválasztott képviselők és a velük egy háztartásban élő 

hozzátartozók minden év január végéig vagyontételi nyilatkozatot adnak le. Az előterjesztést a 

Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság tárgyalta és a bizottság személyenként döntött a 

vagyontételi nyilatkozatok elfogadásáról. Megkéri elnök urat, hogy ismertesse a bizottság 

döntését.  

 

Börcs Antal elmondja, hogy mind a 12 érintett képviselő leadta vagyonnyilatkozatát és azokat 

a bizottság egyhangúan el is fogadta.  

 

Bálint Istvánné ismerteti, A képviselő-testület minden tagja időben leadta 

vagyonnyilatkozatát. Megnyitja a vitát. Nem lát jelentkezőt, kéri, aki a határozati javaslattal 

egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

elnökének, a képviselők 2023. évre vonatkozó vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 

teljesítéséről szóló beszámolóját tudomásul veszi. 

 

 

Határidő: 2024. február 28. 

Felelős: polgármester 

 

 

12.) Napirendi pont: Pályázati kiírás a Bicske Városi Óvoda igazgatói munkakörének 

betöltésére 

(18. sz. előterjesztés) 
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Bálint Istvánné szeretettel köszönti Patkóné Bátori Erzsébet óvodavezetőt, akinek köszöni a 

több évtizedes áldozatos munkáját. Jelenleg is nyugdíjasként dolgozik az intézményvezető 

asszony mivel a jogszabály erre lehetőséget ad. A kinevezése júniusig tart. Az 

intézményvezető asszony jelezte, hogy a következő nevelési évben szeretne teljes nyugdíjba 

vonulni. Az előterjesztést a Humánerőforrások Bizottság tárgyalta és felkéri elnök asszonyt, 

hogy ismertesse a bizottság döntését. 

 

Sulyokné Guba Judit elmondja, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal támogatta a 

határozati javaslatot.  

 

Bálint Istvánné Megnyitja napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti meg a szó. Nem lát 

jelentkezőt, kéri, aki a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

Pályázati kiírás a Bicske Városi Óvoda igazgatói munkakörének betöltésére 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Bicske Városi Óvoda 

igazgatói beosztás ellátására vonatkozó pályázati kiírásról szóló előterjesztést és az alábbiak 

szerint határozott:  

A képviselő-testület Bicske Városi Óvoda igazgatói beosztásának ellátására pályázatot hirdet 

az alábbi tartalommal: 

Bicske Város Önkormányzata pályázatot hirdet köznevelési foglalkoztatotti jogviszony 

keretében a Bicske Városi Óvoda igazgatói munkakörének betöltésére a pedagógusok új 

életpályájáról szóló 2023. évi LII. törvény (a továbbiakban: Puétv.) 37. §-a alapján. 

 

A köznevelési foglalkoztatotti jogviszony időtartama: Határozott idő, 5 év, ami 2024. 

augusztus 1. napjától, 2029. július 31. napjáig szól. 

 

A foglalkoztatás jellege: Teljes munkaidő 

 

A munkavégzés helye: 2060 Bicske, Árpád utca 13. 
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Tevékenységi kör:  

- Az intézmény tevékenységi körébe tartozó feladatok vezetői irányítása, különös tekin-

tettel a Puétv.-ben foglaltakra. Ennek megfelelően az igazgató feladata az intézmény 

szakmai irányítása, vezetése, szakszerű és törvényes működtetése, az óvodáskorú gyer-

mekek oktatásának, nevelésének megszervezése.  

- A munkáltatói jog és feladatkör ellátása az intézmény alkalmazottai tekintetében a jog-

szabályokban előírt egyeztetési kötelezettségek megtartásával.  

- Az intézmény működésével, működtetésével kapcsolatos minden olyan feladat ellátása 

és döntés meghozatala, amelyet jogszabály nem utal más szerv vagy hatóság hatáskö-

rébe.  

- Rendszeres kapcsolattartás a fenntartóval.  

- Az óvoda igazgatója felel a takarékos gazdálkodásért, az intézmény működését és min-

dennapi életét meghatározó szabályzatok elkészítéséért, a gyermekvédelmi feladatok 

ellátásának megszervezéséért. 

Illetmény és juttatások: Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a Puétv. rendelkezései 

az irányadóak. 

 

Pályázati feltételek: 

- Legalább 15 év óvodapedagógus munkakörben szerzett szakmai tapasztalat, 

- Legalább 10 év magasabb vezetői tapasztalat, 

- Integrált nevelést alkalmazó intézményben szerzett vezetői tapasztalat, 

- Főiskola, az adott intézményben pedagógus munkakör betöltéséhez szükséges, a Puétv. 

és a végrehajtásáról szóló 401/2023. (VIII.30.) Korm. rendelet 2. melléklet 2. sorában 

felsorolt szakképzettség, végzettség, 

- Pedagógus szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői szakképzettség, 

- Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása, 

- Magyar állampolgárság, 

- Büntetlen előélet, 

- Cselekvőképesség. 

 

A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 

- B kategóriás jogosítvány, 

- Gyakorlott szintű MS Office (irodai alkalmazások), 

- KIR, KIRA rendszer használatában való jártasság. 

 

A pályázat részeként benyújtandó iratok: 

- Fényképes szakmai önéletrajz, 

- Iskolai végzettséget, képesítést igazoló okirat másolata, 

- 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, amely igazolja a büntetlen előéletet és 

hogy a pályázó nem áll a foglalkozás gyakorlás eltiltásának hatálya alatt, 

- Hiteles igazolás a szakmai és a vezetői gyakorlatról, 

- Az intézmény vezetésére vonatkozó vezetési program, szakmai helyzetelemzésre épülő 

feljesztési elképzelésekkel, 

- Nyilatkozat a vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatásának vállalásáról, 
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- Nyilatkozat, hogy hozzájárul a jogszabályban meghatározott véleményezők részére, pá-

lyázata tartalmának megismeréséhez, személyes adatainak pályázattal kapcsolatos ke-

zeléséhez, továbbításához, 

- A pályázó kérelme, hogy pályázatát a képviselő-testület nyilvános vagy zárt ülésen tár-

gyalja. 

 

A pályázat benyújtásának határideje: 2024.03.31. 

 

A pályázat elbírálásának módja: A benyújtott pályázatokat Bicske Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete bírálja el. A képviselő-testület fenntartja magának a jogot, hogy a pályázati 

eljárást eredménytelenné nyilvánítsa. 

 

A pályázat elbírálásának határideje: 2024.04.30. 

 

Az állás tervezett betöltésének időpontja: 2024.08.01. 

 

Publikálás tervezett időpontja: 2024.02.22. 

 

A pályázat benyújtásának módja:  

Postai úton, az eredeti pályázati anyag Bicske Város Önkormányzata Bálint Istvánné 

polgármester részére történő megküldésével (2060 Bicske, Hősök tere 4.) - a borítékon 

feltüntetve a „Bicske Városi Óvoda igazgatói pályázat” megjelölést.  

 

 

Határidő: 2024. augusztus 01. 

Felelős: polgármester 

 

13.) Napirendi pont: Az Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ-Kapcsolat 

Központ Bölcsődei Szakmai Egység 2024. évi nyári zárva tartásának jóváhagyásáról 

(2. sz. előterjesztés) 

 

Bálint Istvánné ismerteti, hogy mint fenntartónak kell hozni döntést a bölcsődei nyári zárva 

tartás időpontjáról, ami idén 2024. július15-től 2024. augusztus 9. napjáig terjedő időszakra 

esne. A nyitás 2024. augusztus 12 napján, hétfőn lesz. Az előterjesztést a Humánerőforrások 

Bizottság tárgyalta és megkéri elnök asszonyt, hogy ismertesse a bizottság döntését.  

 

Sulyokné Guba Judit ismerteti, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal támogatta a 

határozat javaslatot.  

 

Bálint Istvánné Megnyitja napirend felett a vitát. Képviselőtársakat illeti meg a szó. Nem lát 

jelentkezőt, kéri, aki a határozati javaslattal egyetért az jelezze. 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 10 fő 

A döntéshozatalból kizárt önkormányzati képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 
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A szavazás számszerű eredménye: 10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

 

Az elfogadott döntés:  

 

A Képviselő-testület 10 igen (egyhangú) szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2024. (II.15.) HATÁROZATA 

 

Az Egyesített Családsegítő és Gondozási Központ - Kapcsolat Központ Bölcsődei 

Szakmai Egység 2024. évi nyári zárva tartásának jóváhagyásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Egyesített Családsegítő és Gondozási 

Központ - Kapcsolat Központ Bölcsődei Szakmai Egység 2024. évi nyári nyitvatartási rendjét 

az alábbiak szerint határozza meg: 

 

1.) 2024. július 15. napjától 2024. augusztus 09. napjáig tartó időszak alatt az intézmény zárva 

tart. 

Nyitás: 2024. augusztus 12. napján. 

 

2.) A Bölcsődei Szakmai Egység 1.) pontban meghatározott zárva tartásának idejére, a 

bölcsődei nevelési évre ellátást igénybe vevők részére gondozási díj nem kerül felszámításra. 

 

 

Határidő: 2024. augusztus 12. 

Felelős: polgármester 

 

 

14.) Napirendi pont: Képviselői bejelentések 

 

Bálint Istvánné képviselőtársakat illeti meg a szó. 

 

Sulyokné Guba Judit elmondja, hogy körzetében befejeződött az intermodális fejlesztés és a 

Szent István úti lakosok megkeresték azzal, hogy a bicikli sáv elvette a parkolási lehetőségüket.  

 

Bálint Istvánné kérdezi, hogy saját ingatlan előtti részről van-e szó. 

 

Sulyokné Guba Judit megerősíti, hogy saját ingatlan előtti részről van szó és tudomása szerint 

a múltkor egy ott lakót meg is büntettek a saját ingatlan előtti szabálytalan parkolás miatt.  

 

Bálint Istvánné pontosítja az információt, miszerint nem büntették meg az ottlakót, hanem 

csupán felszólítást kapott a szabálytalanságot illetően.  
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Sulyokné Guba Judit érdeklődik afelől, hogy az önkormányzat, milyen megoldást kíván 

biztosítani a kialakult helyzetre.  

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy mivel kerékpárút megy arra, ezért az önkormányzat 

semmilyen módon nem tud parkolóhelyet biztosítani. Megoldásként azt látja, ha az ott lakók a 

gépjárműveikkel beállnak az ingatlanuk udvarába.  

 

Fritz Gábor pontosít, hogy a magyar közút fenntartásában van az útszakasz és nem az 

önkormányzatéban. A magyar közúté a forgalomtechnikai hatáskör.  

 

Sulyokné Guba Judit köszöni a választ, és megjegyzi, hogy akkor tovább kell menniük az ott 

lakóknak.  

 

Balázs Péter érdeklődik, hogy mikor lesz kész a Lucernási árok, mivel arról volt szó, hogy 

decemberben elkészül. 

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy az időjárás nem kedvezett az utómunkálatoknak és az árok 

rendezés a jövőhét folyamán megtörténik. Már csak a tereprendezés maradt hátra. 

 

Molnár Dániel érdeklődik, hogy van-e valami fejlemény a nagyállomásnál lévő szennyezett 

földdel kapcsolatban. Jelentkezett-e a MÁV azóta. 

 

Bálint Istvánné megkéri Soós Attilát, hogy ismertesse, hogy hol tartunk az ügyben.  

 

Soós Attila az előző évben a szennyezett föld elszállítására nem volt kerete a MÁV-nak és az 

idei évben tervezik elszállítani. 

 

Molnár Dániel kérdezi, hogy akkor ezek szerint deponálva van ott a szennyezett föld. 

 

Soós Attila pontosítja, hogy a kitermelés helyén van deponálva. 

 

Molnár Dániel pontosít, hogy úgy értette nincs kitermelve. 

 

Soós Attila kifejti, hogy a szennyezett földet kitermelték. 

 

Molnár Dániel érdeklődik, hogy kapott-e valamilyen fedést a kitermelt szennyezett föld.  

 

Soós Attila nemmel válaszol. 

 

Molnár Dániel kéri, hogy a szennyezett földet legalább egy fóliával fedjék le, mert így 

gyakorlatilag a szél fújja.  

 

Bálint Istvánné elmondja, hogy voltak egyeztetések és ígéretek ezzel kapcsolatban, de akkor 

most újra rákérdeznek.  
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Bálint Istvánné kérdezi, hogy van-e a képviselőtársaknak egyéb bejelenteni valója. Nem lát 

jelentkezőt. Megköszöni a képviselő-testület munkáját és a nyilvános ülést 10 óra 51 perckor 

bezárja. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Bálint Istvánné Fritz Gábor 

  polgármester jegyző 


